
Møte i Miljøkomiteen  

Sted: Kommunestyresalen 

Dato: 11.09.2020 

Deltakere: Ingrid Lønnhaug(leder) Einar Edvardsen(sekretær) Rune Arild, Anne Henriksen og                                                           

Jostein Andre Andreassen. Lill Solveig Arneng (kunne ikke møte)  

 

Saksliste: Godkjent uten innsigelser. 

1. Organisering av miljøarbeid i kommunen 
Vedtak 53 / 20 i kommunestyret 30.06.20: 

  

Kommunestyrer gjør følgende Vedtak: 
1. Ordninga med ei miljøgruppe bestående av politikere og frivillige fra næringsliv, lag og 
foreninger videreføres. 
2. Kommunestyret oppnevner miljøgruppas representanter inkl leder av gruppa. 
3. Miljøgruppa skal ha en sekretærfunksjon tilhørende teknisk etat. Sekretæren har ansvar for 
innkallinger og referat, og er bindeleddet mellom miljøgruppa og administrasjon/politisk 
ledelse. 
4. Den nye miljøgruppa evaluerer gjeldende mandat med henblikk på erfaringer fra forrige 
periode, og nytt/revidert mandat fremmes som sak til kommunestyret i oktober 
 

 
Vedtak:  
1. Miljøgruppen skifter navn til miljøkomite. Kommunestyret nedsetter følgende 
miljøkomite;  
 
Leder: Ingrid Lønnhaug  
Medlem: Jostein Andreassen  
Medlem: Lill Solveig Arneng  
Medlem: Anne Henriksen  
Medlem: Rune Arild  

 

2. Evaluering av arbeidet i Miljøkomiteen i perioden 2015 til 2019 
Vedlegg evalueringsrapport fra forrige gruppe 
 

• Leder informerte om hvilken prosjekter den tidligere miljøgruppa har jobbet 
med. 

 

3. Planprogram for kommunedelplan energi og klima 
Sak 45 / 20 Vedlegg 
 

• Komiteen bes sette seg inn i vedtaket til neste møte. 
 



 

4. Planer for høsten 2020. Forventninger, Ideer og forslag drøftes. 
 

• Komiteen har som hovedmål og få igangsatt rydding av de kommunale 
områder på Skjervøy. 

• Invitere Avfallsservice AS til neste møte, for tettere samarbeid. 

• Prøve få fjernet flest mulig uregistrerte kjøretøy fra kommunal grunn. 

• Utarbeide et nytt mandat til kommunestyret i oktober.  
 

 

5. Befaring på tettstedet i forhold til plassering av søppel, 
        Informasjon samles. 

 
Det ble foretatt befaring der man besøkte steder som: hageavfalls plassen på                    

Fiskenes, parkering ved kirkegården, industrikaia og Kollagerneset.                                              

Dette for å få en oversikt over mengder med søppel på kommunale steder, og hva som virker 

forurensende på tettstedet.                                                                                                                     

Det ble registrert noe gjenglemt søppel på stedene, dette ble dokumentert med bilder.   

 

      Neste Møte Avtales til: 05.10.2020 klokken 18:00 i Formannskapssalen.  

 

Leder Miljøkomiteen: Ingrid Lønnhaug  Sekretær Einar Edvardsen 

Sign        Sign 

  


